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#REZULTATI OVE VLADE SU BOLNICE U PULI I RIJECI, ULAGANJA U LUKE, ISTARSKI

IPSILON, DRUGA CIJEV TUNELA UČKA...#

Članovi istarskog HDZ-a i kandidati iz 8. izborne jedinice predvođeni akutalnim ministrom

prometa Oleg Butkovićem jutros su se okupili na predizbornoj kavi u Puli, na pulskoj Tržnici.

Dobro rapoložen, nositelj liste HDZ-a u 8. izbornoj jedinici, Butković je rekao kako uvijek voli

boraviti u Istri te da je posebno zadovoljan učinjenim tijekom ove četiri godine. 

- Istra, Primorje i Rijeka uistinu izgledaju drugačije i bolje - to su rezultati velikih ulaganja ove

Vlade i zalaganja ljudi koji iz ovih krajeva. Zaista smo se borili za ovaj kraj, to je naša platforma i

naša obveza i ubuduće.

Bolnice u Puli i Rijeci, ulaganja u luke, Istarski ipsilon, druga cijev tunela Učka...sve su to

rezultati s kojima uistinu možemo biti zadovoljni. 

Istina je da nam protekli mandat nije bio lak - dogodilo se sve što se moglo dogoditi - i korona i

potres...ali tu smo da radimo i da se nastavimo boriti za projekte u našem kraju i cijeloj

Hrvatskoj. 

S koliko mandata bi bili zadovoljni? Teško je reći. Znamo da su građani u 8. izbornoj jednici

naklonjeniji SDP i IDS-u ali mi uistinu imamo rezultate u Istri, Primorju i Rijeci. Mislim da smo u

poziciji da se realno borimo za četiri zastupnika, a do sada smo uobičajeno imali tri iz 8. izborne

jedinice.

Kandidatima i članovima HDZ-a pridružila se i nekolicina radnika Uljanika. - Ako se nas pita,

Uljanik će biti dobro, rekao nam je Samir Hodžić koji s kolegama uporno, već mjesecima lobira

za spas Uljanika i nastavak rada brodogradilišta u Puli.

Kandidati HDZ-a nastavili su druženje u Pazinu.

U fokusu su nam projekti koji znače bolji život naših sugrađana

Nositelj liste HDZ-a Oleg Butković, saborski zastupnik Anton Kliman, županijske vijećnice

Ilirjana Croata Medur i Tatjana Tomaić, pomoćnica ministra turizma Monika Udovičić i državni

tajnik u Središnjem uredu za javnu nabavu Ivan Bubić bili su jutro u Puli i Pazinu.

Tom su se prilikom kandidati družili s građanima, simpatizerima i članovima HDZ-a od kojih

očekuju potporu i povjerenje za novi mandat HDZ-ove Vlade. Kandidati ističu kako su upravo u

mandatu ove Vlade u Istri realizirani najveći infrastrukturni projekti na koje se čekalo više od 20

godina. HDZ nije gledao stranačku pripadnost kada su se dodjeljivala sredstava i potpisivali

ugovori za projekte koji znače bolji život stanovnika u Istri.

Posebno su istaknuli projekte u Puli, prvenstveno projekt izgradnje i opremanja Opće bolnice

Pula, proširenja studentskog doma te izgradnje hospicija, centra za palijativnu „Miroslav

Bulešić“.

Uz to, značajna su ulaganja u prometnu infrastrukturu ali ne smijemo zaboraviti na nekretnine i
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zemljišta koja su bila u državnom vlasništvu, a koja su u mandatu ove Vlade dodijeljena gradu

Puli odnosno stavljena na raspolaganje s ciljem bolje valorizacije te imovine.

Udovičić je istaknula da iz HDZ-a očekuju dobar rezultat i u osmoj izbornoj jedinici te da su

građani prepoznali njihov rad i zalaganje te ruku suradnje Vlade prema Istarskoj županiji,

priopćili su iz HDZ-a. 

- Prvi cilj svake političke kampanje jest privlačenje pozornosti. Drugi cilj je slanje određene

poruke. Ako je suditi po brojnim komentarima i reakcijama, prvi je cilj postignut, a ������������ ��������

��̌�������� ������������������ �������� �������������������������������� ��̌������ �� ������������ �� ������������������ ����������������,

���������������������� ���������� �� ����������.

Više je od trideset godina prošlo od prvog zasjedanja Hrvatskog sabora, znate li koliko je žena

iz Istre imalo priliku govoriti u Saboru?

Ja sam kandidatkinja Hrvatske demokratske zajednice, izvorne demokršćanske i narodnjačke

stranke u Hrvatskoj te sam kratko obnašala dužnost saborske zastupnice u proteklom sazivu

Hrvatskog sabora, postavši tako prvom zastupnicom iz Istre s desne strane političkog spektra.

HDZ Istarske županije svojim je odabirom kandidata za ove izbore poslao snažnu poruku

društvu. Iz Istre na našoj listi imamo čak tri žene od ukupno pet kandidata. Poruka je to svim

istarskim nonama, majkama, ženama i kćerkama kako su one stup obitelji i društva te kako

shodno tome trebaju sve više preuzimati važne uloge u društvu, odnosno biti uključene u

društvene i političke procese.

Smatram kako ću ovim sloganom ojačati položaj žena u Istri te kako ću moje kolegice iz ostalih

političkih stranaka uvjeriti kako su one posve ravnopravne te kako vremena muških i ženskih

zanimanja pripadaju prošlosti.

Također, ne manje važno, znate li koliko je mladih ljudi, recimo ispod 30 ili 35 godina imalo

priliku govoriti u Hrvatskom saboru?

Mladi itekako imaju što reći, itekako nas zanima način donošenja odluka koje utječu na naše

živote. Zanima nas kvalitetno obrazovanje, zanima nas hoćemo li nakon škole ili fakulteta moći

pronaći posao, zanima nas kako riješiti svoje stambeno pitanje. No, političke stukture su često

nepropusne za nove i mlade ljude koje nude nova i drugačija rješenja.

Stoga je poruka koju nosim da je vrijeme političkih “klika” gotovo. ���� ����������́�������� ��������������

���������� �������� ��́�� ���� ���������������� ��������������, ������������������ ������ �� ���������������� �� ����������̌��́�� ������

���������� ���� ���������������� �������� ��������̌���� ����������, navodi HDZ u priopćenju. (iPress) 
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